
Beskæftigelsesudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 9. november 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Hvad er ministerens mening om kommunernes brug af socialmedicinske en-
heder, SME, som bl.a. i Nordjylland har erstattet lægekonsulenter og at det
dermed er SME, der underkender speciallæger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bent Bøgsted (DF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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